
 

 

Medlem af Folketinget Lea Wermelin (S) har den 5. august 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 1309 til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 1309: 

”Hvad er ministerens holdning til, at Bornholm frem til november står uden akutlæ-

gebil, fordi ministeriet tilbage i juni i første omgang ikke valgte at godkende en an-

søgning fra Region Hovedstaden om en forlængelse af den tidligere projektperiode 

fra puljen, der ellers skal styrke akutberedskabet i yderområder?” 

 

Svar: 

Det stiller jeg mig meget undrende overfor. Region Hovedstaden fik den 3. juni 2016 

svar på, at der er bevilget 6,5 mio. kr. til videreførelse af akutlægebilen på Bornholm.  

 

Region Hovedstaden havde således næsten to måneder til at forhandle en ny aftale 

på plads, inden den tidligere projektperiode udløb 1. august. 
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